

萬寧冬日產品呈獻！

Winter Pampering Treats at Mannings!

mannings 萬寧  | mannings *Plus* 

GNC
LIVE WELL

Bicelle

醫學 抗氧 權威

男士綜合維他命含多種元素包括維他命B、C及E，有助維持心血管及神經系統健康，並增強免疫力。

Meca Man contains various nutrients which include Vitamin B, C and E. It helps to promote healthy cardiovascular and nervous system and enhance immune system.



女士綜合維他命含多種元素包括維他命B2及E，保持皮膚健康及增強免疫力。

Meca Women contains various nutrients which include Vitamin B2 and E. It helps to maintain healthy skin and enhance immune system.



獨有Tri-Hydra三角醫學補濕系統，提供水潤、抗氧及再生功效。

With exclusive Tri-Hydra Derma Hydrating System, provides hydration, anti-oxidant & regeneration effects.

manning's 萬寧  | **manning's Plus** 

憑恒生enJoy卡及此券購買GNC
男士綜合維他命(90粒)或女士綜
合維他命(90粒)單件，可作
HK\$30現金使用

Enjoy a HK\$30 discount for the purchase of
GNC Meca Men (90 Capsules) or Meca Women
(90 Capsules) with Hang Seng enJoy Card and
this coupon

HK\$30



優惠有效期至 Offer is valid until 15/1/2017



manning's 萬寧  | **manning's Plus** 

憑恒生enJoy卡及此券購買Bicelle
全效維他命B5補濕精華(30毫升)
單件，可作HK\$30現金使用

Enjoy a HK\$30 discount for the purchase of
Bicelle Hydra B5 Gel (30 ml) with Hang Seng
enJoy Card and this coupon

HK\$30



優惠有效期至 Offer is valid until 15/1/2017



條款及細則 Terms and Conditions : • 優惠期由2016年12月1日至2017年1月15日 • 客戶必須於付款前出示此券及以恒生enJoy卡全數簽賬方可享有此優惠 • 此券只適用於香港萬寧分店及GNC專門店 (Apita的GNC專櫃除外) • 每次消費只可使用1張優惠券及不可累積使用 • 此券可與GNC金卡優惠同時使用 • 此券不可與enJoy卡折扣日優惠、Mann咭日優惠、長者咭優惠、多買多送推廣、其他推廣優惠、折扣、萬寧現金優惠券或供應商現金優惠券同時使用 • 此券不適用於購買出位價產品及換購品 • 此優惠所涉及之貨品數量有限，售完即止 • 如有任何爭議，恒生銀行有限公司、萬寧及GNC保留最終決定權

• Promotion period is from 1 December 2016 to 15 January 2017 • Customers are required to present this coupon upon purchase and settle the full payment with Hang Seng enJoy Card in order to enjoy this offer • This coupon is applicable to Hong Kong Mannings Stores and GNC Stores only (except the GNC counter at Apita) • This coupon is valid for one-time purchase and accumulative use is not applicable • This coupon can be used with GNC Gold Card offer • This coupon cannot be used in conjunction with enJoy Card Discount Day offer, Mann Card Day offer, Senior Citizen offer, Bulk promotion, other promotional offers, discounts, Mannings cash coupons or Supplier cash coupons • This coupon is not applicable to purchase of One Day Special products and redemption products • The offer is available while stocks last • In case of dispute, the decision of Hang Seng Bank Limited, Mannings and GNC shall be final.

條款及細則 Terms and Conditions : • 優惠期由2016年12月1日至2017年1月15日 • 客戶必須於付款前出示此券及以恒生enJoy卡全數簽賬方可享有此優惠 • 此券只適用於香港萬寧分店 • 每次消費只可使用1張優惠券及不可累積使用 • 此券不可與enJoy卡折扣日優惠、Mann咭日優惠、長者咭優惠、其他推廣優惠、折扣、萬寧現金優惠券或供應商現金優惠券同時使用 • 此券不適用於購買出位價產品及換購品 • 此優惠所涉及之貨品數量有限，售完即止 • 如有任何爭議，恒生銀行有限公司及萬寧保留最終決定權 • Promotion period is from 1 December 2016 to 15 January 2017 • Customers are required to present this coupon upon purchase and settle the full payment with Hang Seng enJoy Card in order to enjoy this offer • This coupon is applicable to Hong Kong Mannings Stores only • This coupon is valid for one-time purchase and accumulative use is not applicable • This coupon cannot be used in conjunction with enJoy Card Discount Day offer, Mann Card Day offer, Senior Citizen offer, other promotional offers, discounts, Mannings cash coupons or Supplier cash coupons

• This coupon is not applicable to purchase of One Day Special products and redemption products • The offer is available while stocks last • In case of dispute, the decision of Hang Seng Bank Limited and Mannings shall be final.